

Subject: Lieutenant Governor's Ontario Heritage Awards

Hello Heritage Planners,

It's time for my yearly email reminding you to nominate a deserving individual or group in your community for an Ontario Heritage Award. All the important details are below. You can also contact my colleague David Leonard – he will be happy to field any questions about this year's awards.



2019 recipients of Lieutenant Governor's Ontario Heritage Awards with
The Honourable Elizabeth Dowdeswell (Photo: Ian Chrysler)

Lauréats des prix du lieutenant-gouverneur pour réalisations en matière de conservation
du patrimoine ontarien 2019 avec l'honorable Elizabeth Dowdeswell (Photo : Ian Chrysler)

**Nominations for the 2020 Lieutenant Governor's
Ontario Heritage Awards are open!**

Help the Ontario Heritage Trust recognize and celebrate those people and projects that have made exceptional contributions to heritage conservation this year by enriching our sense of community during a challenging time.

The Lieutenant Governor's Ontario Heritage Awards recognize individual, group and project-based achievements in four categories:

- [Youth Achievement](#)
- [Community Leadership](#)
- [Lifetime Achievement](#)
- [Excellence in Conservation](#)

The [Thomas Symons Award for Commitment to Conservation](#), first awarded in 2019, recognizes individuals who have made defining contributions to heritage conservation over the course of their professional careers. One award will be granted annually.

The top individual recipient of the Lieutenant Governor's Ontario Heritage Award for Youth Achievement receives a \$3,500 post-secondary scholarship funded by the Ontario Heritage Trust and Young Heritage Leaders program sponsor Canada Life. Canada Life has partnered with the Trust for 20 years to recognize the excellent contributions of young people to heritage conservation.

[Learn more about 2019's award recipients](#)

**Nomination deadline:
October 23, 2020**

For further information on the Trust's recognition programs, please contact David Leonard, Community Programs Officer, at david.leonard@heritagetrust.on.ca.





Les mises en candidature pour les Prix du lieutenant-gouverneur pour les réalisations en matière de conservation du patrimoine ontarien 2020 sont ouvertes!

Aidez la Fiducie du patrimoine ontarien à reconnaître et à célébrer les personnes et les projets qui ont apporté une contribution exceptionnelle à la conservation du patrimoine cette année en enrichissant notre sens de la collectivité en cette période difficile.

Les Prix du lieutenant-gouverneur pour les réalisations en matière de conservation du patrimoine ontarien reconnaissent les personnes, les groupes et les réalisations de projets dans quatre catégories :

- [Réalisations des jeunes](#)
- [Ensemble des réalisations en matière de conservation](#)
- [Réalisations communautaires](#)
- [Excellence en matière de conservation](#)

Le [Prix Thomas Symons pour l'engagement en faveur de la conservation](#), décerné pour la première fois en 2019, récompense les personnes qui ont apporté une contribution déterminante à la conservation du patrimoine au cours de leur carrière professionnelle. Un prix sera décerné chaque année.

Le premier lauréat du Prix du lieutenant-gouverneur pour les réalisations des jeunes en matière de conservation du patrimoine ontarien reçoit une bourse d'études postsecondaires de 3 500 \$ parrainée par la Canada Vie. La Canada Vie est partenaire de la Fiducie depuis 20 ans pour reconnaître les excellentes contributions des jeunes à la conservation du patrimoine.

[Informez-vous sur les lauréats de 2019](#)

Date limite de réception des candidatures : le 23 octobre 2020

Pour de plus amples renseignements sur les programmes de reconnaissance de la Fiducie, communiquez avec David Leonard, agent des programmes communautaires, à david.leonard@heritagetrust.on.ca.

